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PROTOKOLL 
 STYRELSEMÖTE 

MÄLARENS BÅTFÖRBUND 

Datum: 29 april 2025 

 

Tid:   

 

Plats: 

 

Deltagare: 

 

 

kl: 18:30 

 

Mariefreds Båtklubb 

 

Närvarande:  

Carl-Gustaf Leijonhufvud, Staffan Hartin, Uno Karlsson, Gösta Algelin, Håkan Wallin 

 

Ej närvarande: 

Peter Bäversten, Erik Zetterström, Angelica Skifferberg, Kent Gutensparr 
 

Gäst: 

Lars Luthin, V Ordförande Mariefreds Båtklubb 

 
 

Protokoll fört på styrelsemöte. 

 

1. Mötets öppnade 

Ordförande Carl-Gustaf Leijonhufvud öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

Inbjuden till mötet var även Lasse Luthin, vice ordförande för Mariefreds Båtklubb. Ett varmt tack 

till honom för att vi fick nyttja MBK’s fina klubbhus. 

2. Val av justeringsman 

Till justeringsman valdes Uno Karlsson 

3. Dagordning 

Godkännes/med följande tillägg (korrigering av protokollmall) 

Delrapportering från våra förbundsaktiviteter, under punkt 6, flyttas till punkt 10 

Punkt 11, Beslut tagna på mötet, flyttas till, och byter plats med punkt 12 övrigt. 

4. Föregående möte 

Föregående möte: 2025-02-18.  

Protokollet lästes sedan igenom och godkändes, och lades till handlingarna 

5. Ekonomi 

Staffan redovisar att vi har fakturerat för 606.977 kr. I kundfordringar ligger det 340.159 kr.  Idag 

finns 279.577 kr i kassan, fördelat på två konton.  

Inga nya klubbar har registrerats, eller avregistrerats, sedan föregående möte. 

6. Uppföljning beslut från tidigare möten 

Beslut från föregående möte, kopplade till Båtdagen, och är genomförda.   

7. Informationskanaler  

Beslutades:   Vi ska skicka 2 nyhetsbrev per verksamhetsår. Sekreterare upprättar utgivningsplan 

med datum för när information ska vara honom tillhanda. Denna information ska även finnas på 

hemsida i anslutning till sida med tidigare nyhetsbrev. 
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Beroende på vad som inträffar mellan dessa utskick, kan eventuellt fler nyhetsbrev skickas. 

Sekreterare ansvar för att nyhetsbreven distribueras till ordförande och sekreterare i våra 

medlemsklubbar. 

OBS. Nyhetsbrevet grundas på information från kommittéer och styrelsens medlemmar. Ej 

sekreterare ansvar att ”jaga” information, ett gemensamt ansvar.  

 

Nyhetsbrev nr 1 för 2025 som ska skickas, föreslås ha följande innehåll: 

 

• Presentation av styrelsen, och funktionärer; Håkan 

• Information om BAS; Staffan 

• Farledsinfo; Gösta 

• Information om Mark- Miljö och Vattenverksamhet; Kent. 

Beslutades: att skapa ett OneDrive som kopplas till MBF, ej till personlig profil. CG kontaktar 

webmaster för vidare diskussion. 

Alla i styrelsen och funktionärer uppmanandes att mata webmaster med nyheter och information. 

Det innefattar också att ge webmaster input för att städa och radera, gammal och eller inaktuell info 

som presenteras på hemsidan. 

Beslutades: CG Kontaktar webmaster för att kontrollera att alla mailadresser till styrelse och 

funktionärer har rätt koppling. 

8. Information från kommittéer 

• Farled: Gösta meddelade att han svarat på en remiss från sjöfartsverket angående 

partiell avlysning av farled 915, delen under Danviksbron. MBF har svarat att man 

avstår från att lämna synpunkter på remissen.  

• Båtsäkerhet: Ingen rapport 

• Miljö: Mälarens vattenvårdsförbund har ordinarie stämma 15 maj 2025 i Stockholm. 

CG kommer att närvara.  

Vi har fortfarande en vakans i miljökommittén att fylla. Uppmaningen till styrelsen är att 

försöka ”skaka fram” en lämplig kandidat.    

9. Information från SBU 

Staffan har valts in i SBU’s styrelse på ett fyllnadsval. Där har han två uppdrag, dels i frågor 

rörande BAS, dels i IT frågor. 

Kort info om båtriksdagen;  

• Motioner angående organisationsförändringar, fick ej bifall eftersom organisations-

utredningen fortfarande är pågående.  

• Finansiering av BAS skall utredas. Med det avses, om kan ha differentierade kostnader, 

beroende hur stor del av BAS klubben avvänder. 

• Kostnad för hyra av XRF mätutrustning kommer ej att förändras, dvs hyra fritt 1:a veckan, 

därefter tas avgift ut. 

• En kassörsgrupp skall bildas, som stöd till klubbarnas problem med t.ex. skattemyndigheter 

och BAS.  
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10. Aktiviteter 

. 

Aktivitet Ansvarig /ansvariga Status 
Båtdag 2025 att hållas söder om Mälaren Ordförande + sekreterare Klart: Eskilstuna 

golfklubb 

Representera MBF vid medlemsklubbars för att 

redogöra för MBF´ verksamhet och uppdrag. 

Samtidigt ta in synpunkter och förslag på 

MBF´s arbete och inriktning 

 

delat   Planerat höst 2025  

ej påbörjat 

Ta fram förslag på vilka medlemsklubbar som 

ska besökas i samband med deras medlemsmöte 

under året 

Staffan   Klart: maj/juni 2025 

 

???? 

Se över befintligt presentationsmaterial, 

uppdatera och likställa information. I dag finns 

information om fördelar med att vara kopplad 

till MBF. Med detta som bas komplettera den 

presentation som gjordes för bl. a 4M och 

MVVF 

Hans Wester  

  

Ej klart 

Undersöka om det går att skapa en ”MBF-fond” 

att söka bidrag ur, ta fram förslag på 

förutsättningar till bidrag till kommande båtdag 

2026 

Staffan Hartin  Planerat höst 2025  

 

Presentation med efterföljande samtal kring 

MBF’s enkät rörande Markupplåtelse, Miljö- 

och vattenverksamhetsfrågor. 

Kenth   ????  

  

  

  

Medlemsmöte ang. Markupplåtelse, Miljö- och 

vattenverksamhetsfrågor. Uppf. från enkät 

under höst 2024 

• Västerås 

• Stallarholmen 

• Enköping  

Kenth i samverkan med 

styrelsen. Datum beslutas på 

styrelsemöte  

(Arboga) Kungsör

 26 maj  

 

11. Övrigt 

Inkommit inbjudan från Hans Tedsjö (projektsamordnare för Hjälmare kanal) till information om 

allt som händer just nu runt Hjälmare kanal. Informationsmötet hålls vid Kvarnfallet • Hjälmare 

kanal (Hällby 307, söder om Hjälmare docka) den 27 maj kl. 17:00. 

Beslutades: Samtliga i MBFs´styrelse ska anmälas då vad som händer kring driften av Hjälmare 

kanal har koppling mot MBF´s verksamhetsområde och medlemsklubbar. CG kontaktar Hans 

Tedsjö för anmälan. 

Innebär att styrelsemöte den 27 maj behöver flyttas. Efter en mindre diskussion enades styrelsen om 

att måndag den 26 maj är ett lämpligt datum för nästa styrelsemöte. 

Beslutades: Nästa styrelsemöte hålls den 26 maj i Kungsör, Kungsörstorp kl.a18.00, vi börjar med 

gemensam styrelsemiddag. 

12. Beslut tagna på mötet 

• Datum för nästa styrelsemöte flyttat från 27 maj, till 26 maj, plats Kungsör. 

• MBF skall som förbund kopplas till OneDrive, ej som idag till enskild person. 

• Två nyhetsbrev skall skickas ut under verksamhetsåret 
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• CG Kontaktar webmaster för att kontrollera kopplingar till mailadresser 

• Medverka vid informationsträff om Hjälmare Kanal den 27maj kl. 17:00, vid Kvarnfallet. 

13. Mötets avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat 

Kommande möten 2025:   

Följande datum är inplanerade för möten 2025, kl. 18:30: 

Maj 27 Maj 26 OBS tiden kl 18:00! 

September 2 

Oktober 7 

November 4-5, Förbundskonferens 

December 9 

 

Följande datum är inplanerade för möten 2026, kl. 18:30: 

Januari 27 

Februari 24 

Mars 28, Båtdag. 

 

 

 

 

 

 

Håkan Wallin       Uno Karlsson 

Sekreterare       Justeringsman     
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